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PROTOKÓŁ Nr XXIII/09  

z obrad XXIII sesji Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim  
z dnia 25 lutego 2009 roku  

 
 

XXIII sesja Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim zwołana przez 
Przewodniczącego Rady Powiatu Adama Mirona Łęczyckiego odbyła się  
25 lutego 2009 roku w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego przy  
ul. 11 Listopada 4 w Bielsku Podlaskim. Obrady XXIII sesji rozpoczęły się  
o godzinie 1005, zakończyły o godzinie 1125.  

Sesję protokołowała Joanna Popławska.  
Przewodniczący Rady Powiatu Adam Miron Łęczycki otwierając obrady 

XXIII sesji stwierdził, iŜ zgodnie z listą obecności na 19 radnych w obradach 
uczestniczy 16 radnych, zatem są one prawomocne (lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu).  

W chwili rozpoczęcia obrad na sesji nie uczestniczyli radni: Roch Andrzej 
Charyton, Jan Radkiewicz, Witold Sysuła. 
 
Ponadto w obradach udział wzięli:  

1) Sekretarz Powiatu – Ryszard Anusiewicz,  
2) Skarbnik Powiatu – BoŜena Zwolińska, 
3) Radca Prawny – Ewa Czerwińska,  

oraz zaproszeni goście (zgodnie z listą stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu). 
 
Przewodniczący Rady powitał wszystkich obecnych po czym zwrócił się 

z prośbą o zgłaszanie uwag i wniosków do proponowanego porządku obrad 
(porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu), który radni otrzymali 
wraz z zaproszeniem (potwierdzenie odbioru materiałów sesyjnych przez 
radnych stanowią załączniki nr 4 i 5 do protokołu).  

W związku z brakiem wniosków Przewodniczący poinformował,  
iŜ dzisiejsza sesja będzie przebiegała zgodnie z następującym porządkiem 
dziennym:  
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Powiatu.  
4. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Komendanta Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim 

o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz bezpieczeństwa  
w ruchu drogowym na terenie Powiatu Bielskiego w 2008 roku. 

6. Sprawozdanie Starosty Bielskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa  
i Porządku Publicznego za 2008 rok. 

7. Przyjęcie Sprawozdania z rozpatrywanych skarg kierowanych do Rady 
Powiatu, Zarządu Powiatu oraz Starosty Bielskiego w okresie od 1 stycznia 
do 31 grudnia 2008 roku. 
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8. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w roku 
2008. 

9. Podjęcie uchwały Rady w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
ponadgimnazjalnych, oraz szkół specjalnych mających siedzibę na obszarze 
Powiatu Bielskiego. 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zamiaru likwidacji Bursy Szkolnej  
w Bielsku Podlaskim.  

11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań na które Powiat 
Bielski przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2009 roku.  

12. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Programu Aktywności 
Lokalnej w Powiecie Bielskim na lata 2009 – 2013.  

13. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości 
udzielenia przez Zarząd Powiatu w Bielsku Podlaskim poręczenia spłaty 
długoterminowego kredytu bankowego dla SP ZOZ w Bielsku Podlaskim.  

14. Informacja o wydzierŜawionych pomieszczeniach w budynkach stanowiących 
własność Powiatu Bielskiego i uŜytkowanych przez SP ZOZ w Bielsku 
Podlaskim. 

15. Przyjęcie Informacji dotyczącej stanu obiektów administrowanych przez 
Starostwo Powiatowe w Bielsku Podlaskim z uwzględnieniem stanu 
technicznego, kosztów utrzymania oraz rachunków zysków i strat 
poszczególnych obiektów. 

16. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia nabycia przez Starostę 
Bielskiego Sławomira Jerzego Snarskiego prawa do dodatkowego 
wynagrodzenia rocznego za 2008 rok. 

17. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów  
i wydatków budŜetu Powiatu Bielskiego na 2009 rok. 

18. Przyjęcie Sprawozdania Komisji Rewizyjnej z wyników kontroli 
przeprowadzonej w Powiatowym Urzędzie Pracy w Bielsku Podlaskim.  

19. Przyjęcie sprawozdań z działalności komisji stałych Rady Powiatu w II półroczu 
2008 roku oraz sprawozdania z działalności rocznego planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej.  

20. Interpelacje i zapytania radnych. 
21. Sprawy róŜne. 
22. Zamknięcie posiedzenia. 

O godzinie 1008 na obrady przybył radny Jan Radkiewicz. Od tej chwili  
w obradach uczestniczyło 17 radnych.  
 
Ad. 3 

Przewodniczący poinformował, iŜ zgodnie z wymogami statutowymi 
protokół Nr XXII/08 z obrad XXII sesji Rady Powiatu z dnia 29 grudnia 2008 
roku był wyłoŜony do wglądu wraz z załącznikami w Wydziale Organizacyjno-
Prawnym Starostwa Powiatowego (pok. nr 309) oraz był dostępny tuŜ przed 
rozpoczęciem sesji. śadne uwagi do w/w protokołu nie wpłynęły. Zapytał 
następnie, czy radni w tej chwili chcą zgłosić pytania i wnioski do protokołu.  
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W związku z brakiem uwag do protokołu, Przewodniczący zamknął 
dyskusję i zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w protokołu.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”,  
0 przeciwnych i 3 wstrzymujących się przyjęła protokół Nr XXII/08 z obrad 
XXII sesji Rady Powiatu z dnia 29 grudnia 2008 roku.  
 
Ad. 4 

Przystępując do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji 
Przewodniczący zwrócił się z prośbą o zabranie głosu przez Starostę.  

Głos zabrał Starosta Bielski Sławomir Jerzy Snarski, który poinformował, 
iŜ radni wraz z materiałami sesyjnymi otrzymali Sprawozdanie z pracy Zarządu 
Powiatu w okresie międzysesyjnym (Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu). Następnie przedstawił kluczowe zagadnienia będące przedmiotem 
obrad Zarządu Powiatu. Poinformował, iŜ w okresie od 30 grudnia 2008 roku do 
25 lutego 2009 roku Zarząd obradował na 6 posiedzeniach. W okresie 
sprawozdawczym podjęto 36 uchwał, między innymi:  
- uchwałę w sprawie układu wykonawczego budŜetu Powiatu Bielskiego na 

2009 rok,  
- uchwałę w sprawie przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia 

w przedmiocie wyłonienia banku do obsługi bankowej budŜetu Powiatu,  
- uchwały upowaŜniające kierowników jednostek organizacyjnych do 

zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w 2010 roku jest 
niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i termin zapłaty 
upływa w 2010 roku,  

- oraz dokonano zmian w planach finansowych jednostek.  
Ponadto:  
- przyjęto projekty uchwał Rady Powiatu oraz materiały będące przedmiotem 

obrad dzisiejszej sesji,  
- podjęto decyzję o zabezpieczeniu środków na dokończenie prac związanych 

z wykonaniem zaplecza hali sportowej w Zespole Szkół Nr 1 w Bielsku 
Podlaskim,  

- dokonano analizy kwot subwencji oświatowej na rok 2009 oraz zatwierdzono 
plany naboru uczniów do klas pierwszych prowadzonych przez Powiat 
Bielski na rok szkolny 2009/2010,  

- dokonano analizy funkcjonowania Bursy Szkolnej w Bielsku Podlaskim 
opracowaną przez powołany zespół.  

Wobec braku uwag do analizowanego materiału Przewodniczący 
stwierdził, iŜ Rada Powiatu zapoznała się ze Sprawozdaniem z pracy Zarządu 
Powiatu w okresie od 30 grudnia 2008 r. do 25 lutego 2009 roku.  

 
Ad. 5 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Informacja Komendanta Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim  
o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz bezpieczeństwa w ruchu 
drogowym na terenie Powiatu Bielskiego w 2008 roku (Informacja stanowi 
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załącznik nr 7 do protokołu), Przewodniczący poinformował, iŜ radni wraz  
z materiałami sesyjnymi otrzymali takŜe odpowiedź Zarządu Powiatu na 
zapytanie komisji (zapytanie wraz ze stanowiskiem Zarządu stanowi załącznik 
nr 8 do protokołu). Następnie zapytał czy Pan Mirosław Zwada chciałby 
uzupełnić przedmiotową Informację.  

Głos zabrał Pan Mirosław Zwada – Komendant Powiatowy Policji  
w Bielsku Podlaskim, który poinformował, iŜ na terenie działania bielskiej 
Komendy od 5 lat utrzymuje się tendencja spadkowa ilości popełnionych 
przestępstw. W 2008 roku odnotowano 1122 przestępstwa, co stanowi spadek  
o ponad 20% w stosunku do roku ubiegłego. RównieŜ ilość przestępstw 
kryminalnych uległa zmniejszeniu o 19%. Podziękował w tym miejscu za 
przekazanie 2.000 zł na zakup parawanu do oględzin miejsc zdarzeń. Odnosząc 
się do pytania komisji Komendant potwierdził, iŜ w przedłoŜonym materiale 
wystąpił błąd dotyczący ilości zatrzymanych dowodów rejestracyjnych oraz 
praw jazdy. Poinformował, iŜ w 2008 roku na terenie działania KPP w Bielsku 
Podlaskim zatrzymano 595 dowodów rejestracyjnych oraz 259 uprawnień do 
kierowania pojazdami. W ciągu 9 miesięcy 2008 roku zatrzymano 404 dowody 
rejestracyjne oraz 207 praw jazdy. RozbieŜności, na które uwagę zwróciła 
komisja, wynikły z błędnego przepisywania danych statystycznych. Jak wynika 
z przeprowadzonych badań opinii społecznej 84,2% respondentów uznało 
miejsce zamieszkania za bezpieczne. Zaufanie do bielskiej policji deklaruje 
80,4% respondentów, jest to najwyŜszy wskaźnik jaki policja bielska osiągnęła 
w całej swojej historii.  

O godzinie 1016 na salę obrad przybył radny Witold Sysuła. Od tej chwili 
w obradach uczestniczyło 18 radnych.  

Wobec braku uwag do analizowanego materiału Przewodniczący 
stwierdził, iŜ Rada Powiatu zapoznała się z Informacją Komendanta Komendy 
Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim o stanie porządku i bezpieczeństwa 
publicznego oraz bezpieczeństwa w ruchu drogowym na terenie Powiatu 
Bielskiego w 2008 roku.  
 
Ad. 6 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Sprawozdanie Starosty Bielskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa  
i Porządku Publicznego za 2008 rok (Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu), Przewodniczący poinformował, iŜ radni wraz z materiałami 
sesyjnymi otrzymali takŜe odpowiedź Zarządu Powiatu na zapytania komisji 
(zapytania wraz ze stanowiskiem Zarządu stanowią załącznik nr 8 do 
protokołu).  

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą 
zabrać głos w tej sprawie  

Wobec braku uwag Przewodniczący stwierdził, iŜ Rada Powiatu 
zapoznała się ze Sprawozdaniem Starosty Bielskiego z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego za 2008 rok.  
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Ad. 7 
Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

Przyjęcie Sprawozdania z rozpatrywanych skarg kierowanych do Rady Powiatu, 
Zarządu Powiatu oraz Starosty Bielskiego w okresie od 1 stycznia do 31 grudnia 
2008 roku (Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu), 
Przewodniczący zapytał radnych czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Wobec braku uwag Przewodniczący zamknął dyskusję, po czym poddał 
przedmiotowe Sprawozdanie pod głosowanie.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”,  
0 przeciwnych i 4 wstrzymujących się przyjęła Sprawozdanie z rozpatrywanych 
skarg kierowanych do Rady Powiatu, Zarządu Powiatu oraz Starosty Bielskiego 
w okresie od 1 stycznia do 31 grudnia 2008 roku.  

 
Ad. 8 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w roku 
2008 (Sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do protokołu), Przewodniczący 
zapytał radnych czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Wobec braku uwag do analizowanego materiału Przewodniczący 
stwierdził, iŜ Rada Powiatu zapoznała się ze Sprawozdaniem z działalności 
Powiatowego Rzecznika Konsumentów w roku 2008.  

 
Ad. 9 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
ponadgimnazjalnych, oraz szkół specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu 
Bielskiego (projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu), Przewodniczący 
poinformował, iŜ radni wraz z materiałami sesyjnymi otrzymali takŜe 
odpowiedź Zarządu Powiatu na zapytanie komisji (zapytanie wraz ze 
stanowiskiem Zarządu stanowi załącznik nr 13 do protokołu). Zwrócił się 
następnie do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

śadnych uwag nie wniesiono, w związku z tym Przewodniczący zamknął 
dyskusję w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt 
uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 16 „za”,  
0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęła uchwałę Nr XXIII/171/09  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu).  

 
Ad. 10 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zamiaru likwidacji Bursy Szkolnej  
w Bielsku Podlaskim (projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu), 
Przewodniczący poinformował, iŜ radni wraz z materiałami sesyjnymi otrzymali 
takŜe odpowiedź Zarządu Powiatu na zapytanie komisji (zapytanie wraz ze 
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stanowiskiem Zarządu stanowi załącznik nr 16 do protokołu). Zwrócił się 
następnie do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

Głos zabrał Starosta Sławomir Jerzy Snarski, który zauwaŜył, iŜ uchwały 
intencyjne takie jak ta, zazwyczaj budzą emocje. Zawsze jest bowiem lepiej 
tworzyć niŜ zamykać czy teŜ zmniejszać. Decyzja Zarządu o przedstawieniu 
przedmiotowego projektu uchwały jest wynikiem wieloletniej analizy. Od 6 lat 
prowadzona jest bowiem analiza sieci szkół jak równieŜ zabezpieczenia dla 
młodzieŜy moŜliwości zamieszkania w Bursie czy w Internacie. Powołano takŜe 
zespół (składający się takŜe z przedstawicieli Rady Powiatu), który dokonał 
wnikliwej analizy tego tematu. Pomimo podejmowanych działań nie udało się 
zagospodarować nawet 1/3 powierzchni tego budynku (z części parteru 
korzystają organizacje). Bursa przewidziana była dla około 500 mieszkańców,  
w tej chwili mieszka tam 81 uczniów, natomiast rocznie przebywa tam średnio 
powyŜej 60 uczniów. W sezonie zimowym liczba mieszkańców jest wyŜsza, 
natomiast w okresie jesiennym i wiosennym ich liczba ulega zmniejszeniu. 
Powiat ma obowiązek zapewnić miejsce zamieszkania dla osób, które z powodu 
utrudnionego dostępu do szkół z taką inicjatywą występują. Zdaniem Starosty 
zadanie to jest moŜliwe do zrealizowania. W zasobach Powiatu jest bowiem 
Internat przy Zespole Szkół Nr 4, który nie jest w pełni obciąŜony. Na dzień 
dzisiejszy jest tam 86 wychowanków, a w ciągu roku przebywa średnio około 
70 wychowanków. Internat ma 120 miejsc, po adaptacji części pomieszczeń 
będzie mogło tam zamieszkać około 130-140 osób. Jak wynika z doniesień 
prasowych młodzieŜ nie przyszłaby do szkół bielskich gdyby posiadała wiedzę  
o zamiarze likwidacji Bursy. Odnosząc się do tego Starosta poinformował,  
iŜ młodzieŜ która będzie miała problem z dojazdem i będzie chciała zamieszkać 
to miejsce zamieszkania znajdzie w zasobach Internatu przy Zespole Szkół Nr 4 
w Bielsku Podlaskim (w nie gorszych warunkach z pionem Ŝywieniowym).  
W związku z niŜem demograficznym zmniejszeniu ulega subwencja oświatowa. 
Konieczne jest więc dokładanie środków do obiektów oświatowych z budŜetu 
powiatu. Opracowano plan odnowy substancji oświatowych, poprzez: budowę 
obiektów sportowych, termomodernizację, poprawę warunków nauczania. 
Powinno się takŜe czynić starania zmierzające do podniesienia atrakcyjności 
szkoły, internatu, bursy, tak by przyciągnąć tam młodzieŜ. Miejsca pracy są 
bowiem uwarunkowane chęcią przebywania młodzieŜy w danym miejscu. 
Następnie Starosta zgłosił wniosek o przyjęcie przedmiotowego projektu 
uchwały.  

Radny Jan Radkiewicz zauwaŜył, iŜ jak wynika z wypowiedzi Starosty,  
w Internacie przy Zespole Szkół Nr 4 nie ma pełnego obłoŜenia, a podjęte 
działania zmierzają do zapełnienia wolnych miejsc. Przeniesienie części 
uczniów z Bursy do Internatu zwiększy odległość między szkołą o miejscem 
zamieszkania. Zapytał następnie co będzie z budynkiem w sytuacji likwidacji 
Bursy Szkolnej? Czy Starosta myślał o wykorzystaniu go na potrzeby Starostwa 
tak by wszystkie jednostki mieściły się w jednym miejscu, czy teŜ o jego 
sprzedaŜy w drodze przetargowej? 
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Starosta poinformował, iŜ na dzień dzisiejszy nie ma do końca 
sprecyzowanego planu zagospodarowania budynku, jednak najbardziej 
prawdopodobna jest jego sprzedaŜ. Analizowano potrzebę umieszczenia w tym 
obiekcie jednostek powiatowych, związane byłoby to jednak z poniesieniem 
wielomilionowych nakładów na adaptację pomieszczeń. Powiat takimi środkami 
nie dysponuje, nie ma teŜ programów z których moŜliwe byłoby uzyskanie 
dofinansowania. Wydziały Starostwa mieszczą się w trzech budynkach, 
będących w dobrym stanie technicznym. Powołany zespół rozwaŜał takŜe 
moŜliwość takiego rozmieszczenia jednostek, by poprawić funkcjonalność 
urzędu. Znajdująca się w tym budynku biblioteka (przy ul. 11 Listopada 4) 
zostanie przeniesiona do Zespołu Szkół Specjalnych. Obecnie nie ma więc 
potrzeby zagospodarowania obiektu Bursy Szkolnej na potrzeby powiatowe. Na 
terenie miasta funkcjonuje komunikacja miejska, tak więc oddalenie od szkół 
nie powinno stanowić problemu.  

Radny Jan Radkiewicz poinformował, iŜ biorąc pod uwagę zamiar 
sprzedaŜy nieruchomości przy ul. 3 Maja 15 oraz budynku po Bursie Szkolnej, 
dla powiatu mało pozostanie mienia. Stwierdził, iŜ powiat jako szczebel 
samorządu terytorialnego nie jest więc do niczego potrzebny. Idziemy bowiem 
w kierunku sprzedaŜy mienia, likwidacji powiatu. Będzie to z korzyścią dla 
mieszkańców. Pieniądze przekaŜmy gminom, które lepiej potrafią nimi 
zarządzać. Radny zauwaŜył, iŜ do powyŜszego potrzeba jest zmiana prawa, 
jednak patrząc na to wszystko powiat jest do niczego nie potrzebny.  

Starosta zauwaŜył, iŜ gdyby miarą powiatu była liczba znajdujących się  
w zasobach budynków to bylibyśmy spółdzielnią mieszkaniową. Podczas 
jubileuszu 10-lecia Powiatu Bielskiego podnoszono m.in.: zwiększenie liczby 
zadań dla powiatu w zakresie: części obecnych uprawnień Kuratora Oświaty, 
Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej, słuŜb zespolonych, prawdopodobnie takŜe 
weterynarii. Ilość budynków będących w zasobach powiatu nie jest jednak 
miarą wielkości powiatu i potrzeb powiatu.  

Radny Marek Malinowski zauwaŜył, iŜ wątpliwości budzi poruszana tutaj 
kwestia zapewnienia mieszkań dla młodzieŜy. Poza tym radnego interesuje 
informacja dotycząca zagospodarowania środków uzyskanych ze sprzedaŜy tego 
obiektu, oraz moŜliwości zatrudnienia obecnych pracowników Bursy? Poprosił 
następnie o wyjaśnienie powyŜszego.  

Starosta wyjaśnił, iŜ decyzję dotyczącą przeznaczenia środków 
uzyskanych ze sprzedaŜy podejmie Rada Powiatu. Ze względu na duŜą ilość 
obiektów oświatowych, jak równieŜ ich potrzeb środki te winny zostać 
przeznaczone na potrzeby oświatowe. Sprawa pracowników zostanie 
rozpatrzona indywidualne. Po zwiększeniu ilości młodzieŜy część pracowników 
będzie mogła znaleźć zatrudnienie w Internacie Zespołu Szkół Nr 4. Będziemy 
się takŜe starać o przeniesienie części pracowników na inne stanowiska, tak by 
zwolnień było jak najmniej. Trudno jest jednak w tej chwili zapewniać,  
Ŝe zabezpieczenie miejsc wszystkim pracownikom będzie moŜliwe.  

O godzinie 1035 na obrady sesji przybył radny Roch Andrzej Charyton. 
Od tej chwili w posiedzeniu uczestniczyło 19 radnych.  
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Głos zabrał Mikołaj Godun z Dołubowa, ojciec jednej z mieszkanek 
Bursy, który poinformował, iŜ mimo częściowego wykorzystania obiektu 
placówka jest bardzo potrzebna. Na temat ten trzeba spojrzeć z szerszej 
perspektywy. Bursa spełnia wiele swoich zadań, miejsce zamieszkania w niej 
znajduje młodzieŜ z rodzin o róŜnym statusie materialnym, rodzin niepełnych 
czy wielodzietnych. Prowadzone są tu zajęcia koedukacyjne, co pozwala na 
rozwijanie indywidualnych zainteresowań. Wychowawcy często chętnie 
udzielają pomocy osobom, które mają problemy w nauce. Mają oni takŜe ciągły 
kontakt ze szkołami, co pozwala na bieŜące kontrolowanie wyników w nauce 
oraz w istotny sposób wpływa na zachowanie uczniów. Likwidacja Bursy moŜe 
oznaczać, Ŝe część młodzieŜy nie będzie w stanie wynająć stancji, nie będzie teŜ 
miała moŜliwości dojazdu do szkoły. Wielu uczniów nie mogłaby uczyć się  
w szkołach bielskich ze względu na duŜe odległości. Poinformował, iŜ córka jest 
zadowolona z warunków panujących w Bursie, nie rozumie więc dlaczego 
placówka mogłaby nie istnieć. JeŜeli chcemy mieć lepszą jakość wychowanej 
młodzieŜy nie moŜemy patrzeć w kierunku oszczędności finansowych, tylko 
szukać pieniędzy z róŜnych źródeł, w tym takŜe ze środków Unii Europejskiej, 
tak by wyrównywać szanse młodzieŜy wiejskiej i miejskiej. Ponadto opuszczone 
budynki po szkołach samorządowych niszczeją, podlegają dewastacji.  

BoŜena Hryniewica – dyrektor Bursy Szkolnej w Bielsku Podlaskim 
poinformowała, iŜ dla większości radnych sytuacja Bursy jest znana  
w mniejszym bądź większym stopniu. Zaapelowała o zabezpieczenie interesu 
młodzieŜy. Wychowankowie Bursy Szkolnej w większości nie mają moŜliwości 
dojazdu z miejsca zamieszkania do szkoły, bądź dojazd mają bardzo utrudniony. 
MłodzieŜ do kontynuowania edukacji w bielskich szkołach potrzebuje 
zapewnienia miejsca pobytu. Zwróciła się takŜe z prośbą o uwzględnienie 
sytuacji pracowników: 19 osób w tej sytuacji pozostanie bez pracy.  

Ojciec mieszkańca Bursy Pan Piotr Bronicki zauwaŜył, iŜ decyzją Rady 
Powiatu, pod względem dostępu do szkół, młodzieŜ zostanie podzielona na 
miejską i wiejską. Poinformował, iŜ w związku ze skumulowaniem 
mieszkańców w Internacie Zespołu Szkół Nr 4, będzie odradzał kolejnemu 
dziecku decyzję dot. nauki w bielskiej szkole. Bielska młodzieŜ wyjeŜdŜa do 
większych miast, a jej miejsce zajmują ludzie ze wsi. Mają oni dzięki temu 
szansę na zdobycie edukacji, pracy i osiedlenie na tym terenie. Tymczasem  
tą decyzją powoduje się zamykanie zaplecza młodych ludzi.  

Starosta podziękował za głosy w dyskusji, za troskę. Poinformował, iŜ zna 
środowisko wiejskie, na tym terenie bowiem mieszka oraz pracował. 
Zabezpieczenie moŜliwości edukacji młodzieŜy, szczególnie młodzieŜy 
wiejskiej jest najwaŜniejsze, o czym mówiła Pani dyrektor Bursy. 
Poinformował, iŜ patrząc na obecną sytuację w Internacie i Bursie nie widzi 
większego problemu z zabezpieczeniem miejsc zamieszkania w Internacie.  
Tam takŜe prowadzone są zajęcia dodatkowe, które pozwalają na rozwijanie 
dodatkowych umiejętności. Warunki obu placówek są porównywalne. Bielskie 
szkoły zajmują czołowe miejsca w rankingach ogólnopolskich czy 
wojewódzkich. KaŜdy jednak sam podejmuje decyzję, nikt więc nie zmusi córki 
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czy syna do kształcenia w Bielsku, czy teŜ zamieszkania tutaj. Zadaniem 
powiatu jest stworzenie odpowiednich warunków, a naszą ambicją jest by 
warunki te były coraz lepsze. Potrzebne do tego są jednak środki. Odnośnie 
dofinansowania z programów zewnętrznych Starosta poinformował, iŜ środki te 
są znikome oraz trudnodostępne. Przypomniał, iŜ niŜ demograficzny wpływa na 
znaczne zmniejszenie ilości uczniów. Jako przykład podał Szkołę Podstawową 
w miejscowości Olendy, gdzie podczas pobierania nauki przez Starostę uczyło 
się 170 osób, natomiast teraz rodzi się jedno dziecko co kilka lat. Znajduje się 
tam obecnie zakład przetwórczy, który zatrudnia ponad 20 osób. Ponadto 
poinformował, iŜ zna sieć szkół powiatów sąsiednich, wie takŜe jak funkcjonują 
Internaty w OstroŜanach, Rudce czy Czartajewie. Ambicją Starosty, Zarządu 
Powiatu a z pewnością takŜe Rady Powiatu jest to, by młodzieŜ potrzebująca, 
bądź mająca trudności komunikacyjne znalazła godne miejsce zamieszkania  
w Internacie czy Bursie.  

Pan Piotr Bronicki poinformował, iŜ jeden z synów mieszka w Internacie, 
drugi natomiast w Bursie. Syn nie chce jednak zamieszkać w Internacie wraz ze 
starszym bratem. Na decyzję wpływ mogła mieć bliskość szkoły, bądź teŜ inne 
względy.  

Kolejnych uwag nie wniesiono, w związku z tym Przewodniczący 
zamknął dyskusję w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany 
projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 13 „za”,  
4 przeciwnych i 2 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr XXIII/172/09  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu).  
 
Ad. 11 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań na które Powiat 
Bielski przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2009 roku (projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu), Przewodniczący poinformował, iŜ radni wraz z materiałami 
sesyjnymi otrzymali takŜe odpowiedź Zarządu Powiatu na wniosek komisji 
(wniosek wraz ze stanowiskiem Zarządu stanowi załącznik nr 19 do protokołu). 
Zwrócił się następnie do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej 
sprawie. 

śadnych uwag nie wniesiono, w związku z tym Przewodniczący zamknął 
dyskusję w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt 
uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 18 „za”,  
0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęła uchwałę Nr XXIII/173/09  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu).  

 
Ad. 12 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Programu Aktywności 
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Lokalnej w Powiecie Bielskim na lata 2009 – 2013 (projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 21 do protokołu), Przewodniczący poinformował, iŜ w załączniku do 
projektu uchwały wystąpiły błędy literowe, które zostały skorygowane. Ponadto 
radni wraz z materiałami sesyjnymi otrzymali odpowiedź Zarządu Powiatu na 
wniosek komisji (wniosek wraz ze stanowiskiem Zarządu stanowi załącznik  
nr 22 do protokołu). Zwrócił się następnie do radnych z pytaniem, czy chcą 
zabrać głos w tej sprawie.  

śadnych uwag nie wniesiono, w związku z tym Przewodniczący zamknął 
dyskusję w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt 
uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”,  
0 przeciwnych i 2 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr XXIII/174/09  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu).  
 
Ad. 13 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości 
udzielenia przez Zarząd Powiatu w Bielsku Podlaskim poręczenia spłaty 
długoterminowego kredytu bankowego dla SP ZOZ w Bielsku Podlaskim (projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu), Przewodniczący poinformował,  
iŜ radni wraz z materiałami sesyjnymi otrzymali takŜe odpowiedź Zarządu 
Powiatu na zapytania komisji (zapytania wraz ze stanowiskiem Zarządu 
stanowią załącznik nr 25 do protokołu). Zwrócił się następnie do radnych  
z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

Radny Jan Radkiewicz poinformował, iŜ popiera prowadzenie inwestycji, 
które niezbędne są dla funkcjonowania szpitala. Kwota jest znaczna, szpital sam 
moŜe jej nie udźwignąć. Powiat poręczając kredyt staje w sytuacji ryzyka 
związanego z finansowaniem budowy tego oddziału. Ryzyko trzeba jednak 
ponieść. W przedstawionych zestawieniach podano wariant optymistyczny oraz 
pesymistyczny. Z przedłoŜonych radnym materiałów wynika, Ŝe sytuacja  
w słuŜbie zdrowia nie jest zła. Porównuje się lata 2002-2008, okresy gdzie 
uwarunkowania były troszeczkę inne. Po podjęciu decyzji o budowie oddziału 
sytuacja finansowana szpitala nie będzie jednak juŜ tak optymistycznie 
wyglądać.  

Wicestarosta Piotr BoŜko poinformował, iŜ w 90% zgadza się  
z wypowiedzią przedmówcy, która dowodzi tego, Ŝe Powiat Bielski jest 
potrzebny. Od ponad 6 lat nasza pomoc dla szpitala jest nieustanna, a wsparcie 
dla szpitala to około 5 mln. zł. Wysiłek Rady oraz Zarządu jest widoczny. 
Wicestarosta poinformował, iŜ w ubiegły poniedziałek w Senacie odbyła się 
konferencja w temacie przekształceń w słuŜbie zdrowia. Głosy Starostów na 
temat poszczególnych szpitali powiatowych są róŜne: od euforii po skrajnie 
pesymistyczne. SP ZOZ-y zarządzane są bardzo dobrze bądź bardzo źle. 
Optymizm nad przekształceniami zoz-ów w spółki prawa handlowego zaczyna 
być tonowany. Po przekształceniu pozostaje bowiem problem z półrocznym 
kontraktowaniem usług w niektórych dziedzinach przez NFZ, a związku z tym 
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brak moŜliwości planowania działań. My często takŜe podejmujemy decyzje na 
podstawie przesłanek niewystarczających. Dyrektor planuje dochody na daną 
gałąź medycyny w dwóch wariantach. Słabością systemu jest brak informacji 
jak sytuacja będzie wyglądała w latach kolejnych. Część kontraktów mamy 
podpisanych na pół roku, kontrakt na SOR po wielu rozmowach i zabiegach 
został podpisany dopiero od 1 lutego br., natomiast część kontraktów nie jest 
jeszcze podpisana np.: rehabilitacja dzienna. Bez Oddziału Intensywnej Terapii 
nie zostanie zawarty kontrakt na Szpitalny Oddział Ratunkowy. Obecnie 
kontrakt zawarto warunkowo, dano nam rok na utworzenie oddziału. W innym 
przypadku SOR nie będzie kontraktowany, a wielu pacjentów będzie leczonych 
w innych szpitalach. W wyniku utraty pacjentów nie będziemy wykonywać 
duŜej części procedur. Bielski SOR funkcjonuje w sieci ratownictwa 
medycznego. Brak kontraktu na SOR w Bielsku, w sytuacji braku takiego 
oddziału w Siemiatyczach, będzie oznaczał, iŜ na południe województwa, na 
trasie nr 19, nie mielibyśmy Ŝadnego SOR-u poza pobocznym od tej trasy 
znajdującym się w Hajnówce. Wszystkie przesłanki przemawiają za podjęciem 
tego wysiłku. Zabiegamy o pozyskanie dodatkowych pieniędzy na Oddział 
Anestezjologii i Intensywnej Terapii u Marszałka Województwa, Pani dyrektor 
zaś czyni starania o pozyskanie pieniędzy na rozbudowę SOR w regionalnych 
programach operacyjnych. Potrzeby szpitala opiewają na około 22 mln zł. 
Uznano jednak, Ŝe to zadanie jest priorytetem. Niedawno otwierano oddział 
dziecięcy po remoncie oraz pracownię tomografii komputerowej. Konsultanci 
krajowi, profesorowie, którzy przyjeŜdŜają do nas są zaskoczeni tym, Ŝe na 
takiej prowincji moŜe być taki szpital. Powinniśmy być z tego powodu dumni, 
pokazuje to takŜe właściwy kierunek działań. ZauwaŜył takŜe, Ŝe w materiałach 
podano, iŜ wstępny wynik finansowy za 2008 rok wyniósł około 2 mln. zł. 
Zamierzenia są takie, by mimo poręczenia, kredyt był spłacany przez SP ZOZ 
nie przez powiat. Zwrócił się następnie z prośbą o przegłosowanie projektu 
uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu radna Zinaida Kuprianiuk-Daniluk 
poinformowała, iŜ popiera podjęcie samej uchwały jak równieŜ poręczenie 
kredytu w wysokości 6,5 mln. zł. W odniesieniu do budŜetu powiatu jest to 
suma zawrotna. Niemniej jednak inwestycja tego rodzaju jest konieczna. 
Pieniądze są waŜne, ale Ŝycie ludzkie jest bezcenne. Funkcjonowanie oddziałów 
szpitalnych bez oddziału intensywnej terapii w tej chwili przestaje mieć rację 
bytu. Przy zagroŜeniu wynikającego z tak duŜego nasilenia w ruchu drogowym 
tego typu łóŜka powinny, a właściwie muszą być. Nikt z nas nie jest w stanie 
przewidzieć czy nie będzie potrzebował pomocy osobiście lub dla kogoś  
z rodziny czy najbliŜszego otoczenia. Dyskusji nad stworzeniem tego oddziału 
nie powinno być. Zastanawiać się jednak trzeba nad sposobem zdobycia 
pieniędzy na ten cel.  

Kolejnych uwag nie wniesiono, w związku z tym Przewodniczący 
zamknął dyskusję w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany 
projekt uchwały.  
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Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”,  
0 przeciwnych i 2 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr XXIII/175/09  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu).  
 
Ad. 14 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Informacja o wydzierŜawionych pomieszczeniach w budynkach stanowiących 
własność Powiatu Bielskiego i uŜytkowanych przez SP ZOZ w Bielsku Podlaskim 
(Informacja stanowi załącznik nr 27 do protokołu), Przewodniczący poinformował, 
iŜ radni wraz z materiałami sesyjnymi otrzymali takŜe odpowiedź Zarządu 
Powiatu na zapytanie komisji (zapytanie wraz ze stanowiskiem Zarządu stanowi 
załącznik nr 28 do protokołu). Zwrócił się następnie do radnych z pytaniem, czy 
chcą zabrać głos w tej sprawie. 

Wobec braku uwag do analizowanego materiału Przewodniczący 
stwierdził, iŜ Rada Powiatu zapoznała się z Informacją o wydzierŜawionych 
pomieszczeniach w budynkach stanowiących własność Powiatu Bielskiego  
i uŜytkowanych przez SP ZOZ w Bielsku Podlaskim.  
 
Ad. 15 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Przyjęcie Informacji dotyczącej stanu obiektów administrowanych przez Starostwo 
Powiatowe w Bielsku Podlaskim z uwzględnieniem stanu technicznego, kosztów 
utrzymania oraz rachunków zysków i strat poszczególnych obiektów (Informacja 
stanowi załącznik nr 29 do protokołu), Przewodniczący otworzył dyskusję w tym 
punkcie.  

Wobec braku uwag Przewodniczący zamknął dyskusję, po czym poddał 
przedmiotową Informację pod głosowanie.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 16 „za”,  
0 przeciwnych i 3 wstrzymujących się przyjęła Informację dotyczącą stanu 
obiektów administrowanych przez Starostwo Powiatowe w Bielsku Podlaskim  
z uwzględnieniem stanu technicznego, kosztów utrzymania oraz rachunków zysków 
i strat poszczególnych obiektów.  

O godzinie 1110, za zgodą Przewodniczącego obrady opuścił Starosta 
Sławomir Jerzy Snarski. W dalszej części obrad uczestniczyło 18 radnych.  
 
Ad. 16 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia nabycia przez Starostę 
Bielskiego Sławomira Jerzego Snarskiego prawa do dodatkowego wynagrodzenia 
rocznego za 2008 rok (projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu), 
Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej 
sprawie. 

Wobec braku uwag Przewodniczący zamknął dyskusję, po czym poddał 
przedmiotową uchwałę pod głosowanie.  
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Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”,  
0 przeciwnych i 4 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr XXIII/176/09  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu).  
 
Ad. 17 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów  
i wydatków budŜetu Powiatu Bielskiego na 2009 rok (projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 32 do protokołu), Przewodniczący poinformował, iŜ radni wraz  
z materiałami sesyjnymi otrzymali takŜe odpowiedź Zarządu Powiatu na 
zapytania komisji (zapytania wraz ze stanowiskiem Zarządu stanowią załącznik 
nr 33 do protokołu) oraz autopoprawkę Zarządu Powiatu do rozpatrywanego 
materiału (autopoprawka stanowi załącznik nr 34 do protokołu). Zwrócił się 
następnie do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

Wobec braku uwag Przewodniczący zamknął dyskusję, po czym poddał 
przedmiotową uchwałę pod głosowanie.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”,  
0 przeciwnych i 2 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr XXIII/177/09  
w przedmiotowej sprawie wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu (uchwała 
stanowi załącznik nr 35 do protokołu).  
 
Ad. 18 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Przyjęcie Sprawozdania Komisji Rewizyjnej z wyników kontroli 
przeprowadzonej w Powiatowym Urzędzie Pracy w Bielsku Podlaskim 
(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 36 do protokołu), Przewodniczący otworzył 
dyskusję w tym punkcie.  

Wobec braku uwag Przewodniczący zamknął dyskusję, po czym poddał 
przedmiotowe Sprawozdanie pod głosowanie.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 12 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się w/w Sprawozdanie przyjęła.  

O godzinie 1112 na obrady wrócił Starosta.  
 

Ad. 19 
Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

Przyjęcie sprawozdań z działalności komisji stałych Rady Powiatu w II półroczu 
2008 roku oraz sprawozdania z działalności rocznego planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej, Przewodniczący poinformował, iŜ radni w materiałach sesyjnych 
posiadają poszczególne sprawozdania. Następnie poprosił o uwagi do 
sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2008 rok.  

Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do w/w sprawozdania, w związku  
z czym Przewodniczący poddał je pod głosowanie.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się przyjęła sprawozdanie z działalności 
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Komisji Rewizyjnej za 2008 rok (sprawozdanie stanowi załącznik nr 37 do 
protokołu).  

Przewodniczący poprosił o uwagi do Sprawozdania z działalności 
Komisji BudŜetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego w okresie od 01 lipca do 
31 grudnia 2008 roku.  

Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do w/w sprawozdania, w związku  
z czym Przewodniczący poddał je pod głosowanie.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 16 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się przyjęła sprawozdanie z działalności 
Komisji BudŜetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego w okresie od 01 lipca do 
31 grudnia 2008 roku (sprawozdanie stanowi załącznik nr 38 do protokołu).  

Następnie Przewodniczący poprosił o uwagi do Sprawozdania  
z działalności Komisji Oświaty, Kultury i Porządku Publicznego w okresie od 
01 lipca do 31 grudnia 2008 roku.  

Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do w/w sprawozdania, w związku  
z czym Przewodniczący poddał je pod głosowanie.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się przyjęła sprawozdanie z działalności 
Komisji Oświaty, Kultury i Porządku Publicznego w okresie od 01 lipca do 31 
grudnia 2008 roku (sprawozdanie stanowi załącznik nr 39 do protokołu).  

Przewodniczący poprosił o uwagi do Sprawozdania z działalności 
Komisji Ochrony Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny w okresie od 01 lipca 
do 31 grudnia 2008 roku.  

Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do w/w sprawozdania, w związku  
z czym Przewodniczący poddał je pod głosowanie.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 18 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się przyjęła sprawozdanie z działalności 
Komisji Ochrony Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny w okresie od 01 lipca 
do 31 grudnia 2008 roku (sprawozdanie stanowi załącznik nr 40 do protokołu).  

Następnie Przewodniczący poprosił o uwagi do Sprawozdania  
z działalności Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska w okresie 
od 01 lipca do 31 grudnia 2008 roku.  

Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do w/w sprawozdania, w związku  
z czym Przewodniczący poddał je pod głosowanie.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 18 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się przyjęła sprawozdanie z działalności 
Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska w okresie od 01 lipca do 
31 grudnia 2008 roku (sprawozdanie stanowi załącznik nr 41 do protokołu). 
 
Ad. 20 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Interpelacje i zapytania radnych, Przewodniczący zwrócił się do radnych  
z pytaniem czy chcą zabrać głos w tym punkcie.  

Radny Zdzisław Tworkowski zwrócił się do Pani dyrektor SP ZOZ  
w Bielsku Podlaskim z prośbą o skierowanie słuŜb sprzątających do toalety 
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znajdującej się przy poradni ortopedycznej. Ponadto poinformował, iŜ został 
pozytywnie zaskoczony tym, iŜ mimo pracy poradni tarczycowej do godziny 
1400, został wraz z innymi pacjentami, przez Panią doktor Sarnacką, przyjęty po 
godzinie 1500.  

Głos zabrała pani BoŜena Grotowicz – dyrektor SP ZOZ w Bielsku 
Podlaskim, która podziękowała za podjęcie uchwały dotyczącej poręczenia 
kredytu bankowego, jak równieŜ za głosy w dyskusji. Poinformowała, iŜ są 
wątpliwości dotyczące perspektywy spełnienia moŜliwości finansowych, ma 
takŜe świadomość zagroŜenia realizacji tego planu. Szpital dołoŜy jednak 
wszelkich starań, by zbliŜyć się do wykonania zaplanowanych działań. 
NajwaŜniejsze jest to, Ŝe oddział zostanie otwarty prawdopodobnie jeszcze  
w tym roku.  
Poinformowała, iŜ skargi dotyczące stanu toalety do niej docierają. Osoby 
odpowiedzialne za porządek mają obowiązek co najmniej 3-krotnego sprzątania 
w ciągu dnia. Ilość pacjentów w poradni ortopedycznej w ciągu ostatnich dwóch 
lat wzrosła 3,5-krotnie. Na taką ilość pacjentów powinny być tam 3, 4 kabiny, 
jest natomiast jedna. Szpitala nie stać na sprzątanie kabiny co godzinę. 
Poinformowała, iŜ uwagę radnego przyjmuje z pokorą. Dziennie z poradni 
korzysta 60-80 pacjentów, tak więc zapewnienie w 100% cywilizowanych 
warunków moŜe być utrudnione.  
Podziękowała następnie za uznanie dotyczące poradni endokrynologicznej. 
Lekarze starają się poniewaŜ wynagrodzenie znacznej ich części uzaleŜnione 
jest od przyjmowanych pacjentów, wysokości wykonania kontaktu. Ponadto 
lekarze mają zakodowaną w sobie odpowiedzialność za pacjentów oraz za 
pracę. KaŜda nawet krytyczna uwaga przyjmowana jest z wdzięcznością. 
Czasami bowiem głos osoby z zewnątrz pomaga w uświadomieniu problemu, 
którego pracując na co dzień się nie zauwaŜa. Podziękowała następnie za udział 
w organizacji funkcjonowania szpitala. Zaprosiła takŜe do odwiedzania szpitala. 
JeŜeli natomiast są jakieś pytania, uwagi to chętnie porozmawia, udzieli 
wyjaśnień.  

Kolejnych interpelacji i zapytań nie zgłoszono.  
 
Ad. 21 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu sprawy róŜne, 
Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem czy chcą zabrać głos w tym 
punkcie.  

Wobec ich braku Przewodniczący odczytał pisma dotyczące:  
- informacji dyrektora Domu Pomocy Społecznej im. Jana Pawła II w Brańsku 

o zawarciu z SP ZOZ w Bielsku Podlaskim umowy najmu lokalu  
o pow. 31,3 m2, stanowiącego własność Powiatu Bielskiego i będącego  
w trwałym zarządzie DPS (pismo stanowi załącznik nr 42 do protokołu),  

- informacji dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki 
w Bielsku Podlaskim o zawarciu umowy z Ośrodkiem Szkolenia Kierowców 
Falkowski Team, dotyczącą wynajęcia lokalu w celu prowadzenia kursu 
szkolenia kierowców (pismo stanowi załącznik nr 43 do protokołu),  
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- pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku dot. 
moŜliwości sfinansowania deficytu budŜetowego Powiatu Bielskiego na 
2009 rok (uchwała Nr II-0032-47/09 Składu Orzekającego RIO  
w Białymstoku z dnia 22 stycznia 2009 r. stanowi załącznik nr 44 do 
protokołu),  

- stwierdzenia przez Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej nieistotnego 
naruszenie prawa w Uchwale Rady Powiatu Nr XXII/164/08 z dnia  
29 grudnia 2008 r. w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budŜetu 
Powiatu Bielskiego na rok 2008 (uchwała stanowi załącznik nr 45 do 
protokołu),  

- wskazania przez Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej uchybień 
formalnych Uchwały Rady Powiatu Nr XXII/165/08 z dnia 29 grudnia  
2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu powiatu bielskiego na rok 2009 
(uchwała stanowi załącznik nr 46 do protokołu),  

- oferty dotyczącej XI Międzynarodowych Mistrzostw Polski Radnych  
w Halowej Piłce NoŜnej ‘5’ wystosowanej przez Starostę Wolsztyńskiego 
oraz Radę Powiatu Wolsztyńskiego. Poinformował, iŜ z programem moŜna 
zapoznać się w obsłudze Rady Powiatu. Termin zgłaszania chętnych upływa 
w dniu 7 marca br. (pismo stanowi załącznik nr 47 do protokołu).  

- przekaznia radnym wraz z materiałami sesyjnymi odpowiedzi Zarządu 
Powiatu na wnioski komisji, które nie są tematycznie związane z materiałami 
będącymi przedmiotem obrad dzisiejszej sesji (wnioski komisji wraz  
z odpowiedzią Zarządu stanowią załącznik nr 48 do protokołu).  

Kolejnych spraw róŜnych nie zgłoszono.  
 
Ad. 22 

Porządek obrad został w tym punkcie wyczerpany, w związku z tym 
Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 1125 zamknął posiedzenie XXIII sesji 
Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim.  

Na tym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:       Przewodniczący Rady 
 
Joanna Popławska      Adam Miron Łęczycki  
 


